



CHANGE OF ADDRESS FORM

地址更改表格

(THIS FORM MUST BE RETURNED BY MAIL OR BY HAND)

(本表格必須郵寄或送交本公司方為有效)

To: Computershare Hong Kong Investor Services Limited /
Hong Kong Registrars Limited
17M Floor, Hopewell Centre, 183 Queen's Road East,
Wan Chai, Hong Kong
Customer Service Hotline: (852) 2862 8555

致：香港中央證券登記有限公司 / 香港證券登記有限公司
香港灣仔皇后大道東 183 號合和中心 17M 樓
客戶服務熱線：(852) 2862 8555

Date 日期：_____

FOR OFFICE USE 本公司專用欄	SRN	
--------------------------	-----	--

(To be completed in Block Letters 請用英文正楷填寫)

Name of Securities holder(s)

證券持有人姓名：_____

Name of Company(ies)

股票名稱：_____

Certificate Number(s)

股票號碼：_____

FROM OLD ADDRESS 由舊地址	TO NEW ADDRESS 更改至新地址

Signature(s) of Securities Holder(s) 證券持有人簽署

Contact phone number 聯絡電話號碼

(In the case of joint holders, all must sign.)

(所有聯名證券持有人均須簽署。)

(In the case of a corporation, this form should be signed by an authorized person(s) under company chop.)

(如為公司股東，本表格須由正式授權代表簽署及加蓋公司印章。)

Please tick this box if you would like to receive our reply in Chinese version. 如欲收取中文回覆，請在方格內加上“✓”。

N.B. 備註

- Insufficient information given in the form may result in delay in processing your instruction. Any instructions written on this Form (other than those asked for herein) will not be processed.
如閣下於表格上所提供的資料不足，有可能導致延遲處理閣下之指示。除本表格所要求提供的資料外，恕不接受其他額外指示。
- Please ensure your contact details are accurate and up-to-date. To change your contact information, you can call our hotline at +852 2862 8555 or contact us online at www.computershare.com/hk/contact.
請確保您的聯絡資料是準確和最新的。如要更改您的聯絡資料，請致電+852 2862 8555或瀏覽網頁www.computershare.com/hk/contact 與我們聯繫。